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 Protokół nr 39/2021 

z posiedzenia wspólnego Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej  

w Suwałkach wraz z Komisją Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Suwałkach odbytego w dniu 1 grudnia 2021 r. w godz. od 16:00 do 16:55 w sali 26 

w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1 oraz za pomocą środków 

porozumiewania się na odległość. 

 

Obecni członkowie Komisji Finansowo-Budżetowej:   

1. Andrzej Turowski – Przewodniczący Komisji  

2. Jacek Roszkowski  – Wiceprzewodniczący Komisji  

3. Bogdan Bezdziecki – on-line 

4. Sylwester Cimochowski – on-line 

5. Jacek Niedźwiedzki – on-line 

6. Anna Ruszewska – on-line 

7. Łukasz Wojno  

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk    

2. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta Suwałk – on-line 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

  

Uwag i sprzeciwu nie wniesiono, wobec czego radni jednogłośnie przyjęli następujący 

porządek posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Suwałk na 2022 rok.  

2. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej Miasta Suwałki  

na lata 2022-2040. 

3. Wypracowanie zbiorczej opinii w sprawie projektu budżetu Miasta Suwałk na 2022 

rok. 

4. Wypracowanie zbiorczej opinii w sprawie projektu wieloletniej prognozy finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2022-2040. 

5. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt. 1  

Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Suwałk na 2022 rok.  

– Projekt budżetu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

– Uchwała RIO stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił przyszłoroczny budżet, który w zakresie dochodów 

i wydatków jest budżetem skromniejszym niż w mijającym roku. W zakresie dochodów 

prawie o 30 mln. zł., w zakresie wydatków o 4 miliony zł. Prezydent przedstawił dochody 

budżetowe, na które składają się dotacje, subwencje oraz dochody własne. Przedstawiony 

projekt budżetu miasta na 2022 rok opracowany został z założeniem zapewnienia 

jednostkom organizacyjnym miasta środków finansowych niezbędnych do realizacji ich 
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zadań statutowych. Dotyczy to zabezpieczenia środków na wydatki bieżące. Zapewniając 

niezbędne środki na realizację wydatków bieżących w projekcie budżetu zaplanowano 

wydatki majątkowe. Środki te przeznaczone zostaną na zakończenie inwestycji 

rozpoczętych w roku bieżącym oraz przewidzianych do rozpoczęcia w 2022 roku. Na 

realizację zadań ujętych w projekcie budżetu na 2022 r. planuje się pozyskać środki 

zewnętrzne z Unii Europejskiej i budżetu państwa oraz funduszy celowych. Prezydent 

przedstawił zaplanowane wydatki i dochody w poszczególnych działach: rodzina, oświata 

i wychowanie, pomoc społeczna, gospodarka komunalna, ochrona środowiska, kultura 

fizyczna, kultura i ochrona dziedzictwa, transport i łączność, gospodarka komunalna. 

Wzrost wynagrodzeń pracowników jednostek samorządowych nastąpi o 10 %, oraz wzrost 

płacy minimalnej pociąga za sobą wzrost wydatków. Nadmienił, że zostaną uruchomione 

trzy dotacje dla mieszkańców Suwałk: ochrona zabytków (remonty kamienic), wymiana 

źródeł ciepła, oraz na wsparcie niewielkich inwestycji na ogrodach działkowych. 

Prezydent przedstawił wydatki inwestycyjne tj. realizacja projektu, który składa się z pięciu 

inwestycji i który otrzymał promesę z Polskiego Ładu przyznaną przez Bank Gospodarstwa 

Krajowego, dotyczącego remontu basenu w Sz. P. nr 10, boisko, blok sportowy przy  

Sz. P. Nr 5 i dwa boiska przy Sz. P nr 2 i Sz. P. nr 7.  

 

Radny W. Pająk na jak długo planowany jest okres realizacji tak dużego przedsięwzięcia? 

Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że w przeciągu pół roku trzeba ogłosić przetargi. 

Miasto planuje te wszystkie inwestycje, z wyłączeniem basenu, żeby zostały zrealizowane  

w ciągu 12 miesięcy od podpisania umowy z wykonawcą. 

 

Prezydent Cz. Renkiewicz dodał, że miasto otrzymało środki na budowę ul. Krzywólka  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. W między czasie trwa remont budynku Urzędu 

Miejskiego przy ul. Noniewicza 71, oraz drobne prace remontowe w budynku przy  

ul. Mickiewicza 1, modernizacja budynku na ul. Sejneńskiej 22. Wydatki na wykupy 

gruntów, rezerwa na Budżet Obywatelski, przebudowa ulicy Franciszkańskiej do ul. 

Daszyńskiego do Szpitalnej, przebudowa ul. Wojska Polskiego 2 i układu drogowego przy 

bocznicy kolejowej, zakup nowej zamiatarki dla ZDiZ, modernizacja III LO, I LO i Sz. P. 

nr 11 w Suwałkach.  

 

Skarbnik W. Stelmach poinformował, że wpłynęła pozytywna opinia z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie projektu uchwały budżetowej Miasta Suwałki na 2022 rok oraz 

w sprawie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Suwałki na lata 

2022-2040. Opinia na temat budżetu nie zawiera żadnych uwag, natomiast opinii 

dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej zalecenie RIO dotyczy konieczności 

zachowania dyscypliny finansowej miasta w kontekście zmieniającej się sytuacji  

w gospodarce oraz zmian w przepisach dot. finansów publicznych.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem budżetu: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu budżetu miasta Suwałk na 2022 rok.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej Miasta Suwałki na lata 

2022-2040. 

– Projekt WPF stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

– Uchwała RIO stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił Wieloletnią Prognozę Finansową, w której 

planowane są dochody i wydatki oraz planowane przedsięwzięcia na kilka kolejnych lat.  

 

Skarbnik W. Stelmach poinformował, że zostaną wniesione autopoprawki do obu 

omawianych dokumentów, które będą miały charakter techniczny. W projekcie budżetu  

przesunięcie kwoty związane z ze zmianami klasyfikacji. Natomiast w WPF zostanie ona 

uzupełniona o zapisy dot. wykonania od 2015 r. do 2018 r., zostanie dopisane jedno 

przedsięwzięcie związane z prowadzeniem CIT-u w 2022 r. i w roku 2023, oraz zostanie 

wpisana kwota dot. wolnych środków ze sprawozdania z dnia 30.09.2021 r. Wymienione 

zmiany nie wprowadzają żadnych zmian w wskaźnikach.    

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem WPF: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Suwałki na lata 2022-2040.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Wypracowanie zbiorczej opinii w sprawie projektu budżetu Miasta Suwałk na 2022 

rok. 

– Opinia Komisji Oświaty i Wychowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

– Opinia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

– Opinia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa stanowi załącznik nr 10 do   

protokołu. 

– Opinia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

– Opinia Komisji Finansowo – Budżetowej stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Głosowanie nad zbiorczą opinią: 

za pozytywną opinią głosowało – 5  radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych  
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Komisja pozytywnie zaopiniowała zbiorczą opinię w sprawie projektu budżetu Miasta 

Suwałk na 2022 rok. 

– Opinia zbiorcza Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Wypracowanie zbiorczej opinii w sprawie projektu wieloletniej prognozy finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2022-2040. 

– Opinia Komisji Oświaty i Wychowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

– Opinia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

– Opinia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 

– Opinia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

– Opinia Komisji Finansowo – Budżetowej stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Głosowanie nad zbiorczą opinią: 

za pozytywną opinią głosowało – 5  radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała zbiorczą opinię w sprawie projektu wieloletniej 

prognozy finansowej Miasta Suwałki na lata 2022-2040. 

– Opinia zbiorcza Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Wolne wnioski. 

Więcej wniosków nie zgłoszono.  

Przewodniczący podziękował wszystkim za obecność i merytoryczne głosy w dyskusji 

oraz zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.             

 

 

Wiceprzewodniczący  

Komisji Finansowo-Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Jacek Roszkowski 

 

 

 

 
Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 
     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

   


